
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 13. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 469

Mener finansministeren, det er en realistisk antagelse for udviklingen i efterspørgslen på

sundhedsydelser, når man undlader at lægge en såkaldt mervækst ind i de mellemfriste-

de fremskrivninger af sundhedsudgifterne til at dække stigende efterspørgsel på sund-

hedsydelser samt nye, dyre behandlinger og medicin?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pelle Dragsted (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pelle.Dragsted@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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